

Title (en)

Package of adhesive foil for ceramic tiles and method of filling the package.

Title (de)

Verpackung von Aufklebefolien für Keramikfliesen und Verfahren zum Füllen der Verpackung.

Title (fr)

Emballage de pellicules collantes pour carreaux en céramique et procédé de remplissage de l'emballage.

Publication

**EP 0021380 A1 19810107 (DE)**

Application

**EP 80103493 A 19800621**

Priority

DE 2925913 A 19790627

Abstract (en)

The package is less complicated than previous packages of this type and it enables the product to be presented in an advertising manner, for example on a shop shelf. The invention is characterised by the construction of the package as a hang-up bag with a transparent window 3 on its front part 1 and a tear-off perforation 11 on its rear part (Figure). <IMAGE>

Abstract (de)

Es werden eine Verpackung von Aufklebefolien für Keramikfliesen und Verfahren zum Füllen der Verpackung vorgeschlagen. Die Verpackung ist weniger aufwendig als bisherige Packungen dieser Art und ermöglicht es, das Produkt, beispielsweise im Ladenregal, werbend zu präsentieren. Die Erfindung ist gekennzeichnet durch die Ausbildung der Verpackung als aufzuhängende Tasche mit einem Klarsichtfenster 3 auf ihrem Vorderteil 1 und einer Aufreißperforation 11 auf ihrem Rückenteil (Figur).

IPC 1-7

**B65D 75/14; B65D 27/04**

IPC 8 full level

**B65D 27/04** (2006.01); **B65D 75/14** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B65D 27/04** (2013.01); **B65D 75/14** (2013.01)

Citation (search report)

- US 3685649 A 19720822 - DIEHL PHILIP A
- DE 2110314 A1 19720914
- DE 2347079 A1 19750327 - AKERLUND & RAUSING VERPACKUNG
- US 3360183 A 19671226 - STAHL ROBERT L
- US 2833461 A 19580506 - BROM LAWRENCE V
- US 3124299 A 19640310
- US 3656613 A 19720418 - LAFRANCE ARMAND D, et al
- FR 2120364 A5 19720818 - BURG LEON ET CIE EDITION

Cited by

US2011108612A1; US8534535B2; EP0544099A3; FR2611665A1; WO9854722A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

**EP 0021380 A1 19810107**; DE 2925913 A1 19810122; ES 251698 U 19801001; ES 251698 Y 19810316

DOCDB simple family (application)

**EP 80103493 A 19800621**; DE 2925913 A 19790627; ES 251698 U 19800626